
Protokoll fra Årsmøte Listranda Båtforening  

Dato: 22.04.2023 – kl. 14:00 

Sted: Hytta Listranda Familiecamping 

Antall fremmøtte medlemmer: 22 

 

Godkjenning av innkalling – Godkjent 

Valg av dirigent – Referent – To personer til å underskrive protokollene 

• Dirigent – Sven Ulf Thorbjørnsen 

• Referent – Kåre Nilsen 

• To til å underskrive protokollene – Jan-Erik Amundsen og Erik Østby 

 

Årsberetning for 2022 - Godkjent 

• Opplest av Sven Ulf Thorbjørnsen  

Regnskap 2022 - Vedtatt 

• Ragnar F. Johansen redegjorde for hoved-punktene av regnskapet. 

• For 2022 var det budsjettert med et underskudd på kr. - 14 781,- og landet på –18 326,- 

• Konto 3622 Avgift gjesteleie trekkes ut 25% som overføres konto 3920 strømforbruk 

båtplasser med målere. 

• Konto 6342 Lys/elektro budsjettert kostnad kr. 120 060,- - reel kostnad kr. 113 688,- 

Budsjett for 2024 – Vedtatt 

• Honorarer økes til kr. 18 000,- 

• Konto 3602 Medlemskontingent/leie. Her vil styret skille postene sette egen konto på hver av 

dem. 

Saker til behandling fra styre (2) - Vedtatt 

• Økning på leie med 10% fra 2024 

• I forhold til indeksregulering av innskudd medlemmene, er det vedtatt fra 2024 at LBF skal 

følge Statistisk Sentralbyrå – Bankenes Innskuddsrente fra 1. januar.  

• Styreleder informerte om at Bankenes innskuddsrente er mer stabil, og at medlemmene kan 

forvente samme avkastning på innskuddet sitt, i forhold til om man hadde satt pengene i 

banken sin. 

 

 

 

 



Eventuelt:  

Spørsmål fra forsamlingen. 

Det kom spørsmål fra et av medlemmene i for forhold til LBF og leieavtale med grunneier, om det er 

fare for en drastisk leie økning? 

Styreleder redegjorde for at grunnleiekontraktene er sikret for framtiden, og leien skal 

indeksreguleres hvert 10. år. 

Styret ble oppfordret, og jobbe aktivt med å få andelseiere som ikke har båt – å leie ut båtplassen. 

Medlemmene registrerer at det står mange tomme plasser gjennom sommeren, og det er stor 

etterspørsel etter båtplasser. 

Samme oppfordring ble også sendt tilbake, og andelseiere må være flinkere til å melde fra når man 

ikke skal benytte båtplassen sin. 

Styreleder oppfordret medlemmene og melde inn saker om det er noe, og ikke minst stille seg til 

dispensasjon for valgkomiteen å ta et styreverv. Man trenger å rullere i styrevervene for å 

opprettholde dynamikken og framdriften. 

Det oppsummeres av medlemmene og styret en veldig god stemning. Medlemmene godt fornøyde 

med tingene tilstand. Styret roste medlemmene for å stille opp på forskjellige gjøremål og viktigheten 

av det. I tillegg betalingsviljen, hvor det p.t er 0,- kr. utestående. 

 

Valg 

Styreleder: Sven Ulf Thorbjørnsen – Gjenvalg 2 år. 

Kasserer: Ragnar F. Johansen – Gjenvalg 2 år. 

Styremedlem: Rolf C. Hagstrøm – Gjenvalg 2 år, men tar over som nestleder for Kjetil Eriksen (eget 

ønske) som fortsetter som styremedlem. 

Styremedlem: Svein Bentzen – Gjenvalg 2 år. 

Revisor: Tore Løkkeberg – Gjenvalg 2 år. 

Valgkomiteen: 

Jan Vidar Strøm - Gjenvalg 2 år 

Terje Johansen - Gjenvalg 2 år. 

 

Avslutningsvis ønsket styreleder de fremmøtte - God og trygg båtsesong 2023 

 

Referent: Kåre Nilsen 23.04.2023 

 

Signatur protokoll: Jan-Erik Amundsen         Signatur protokoll: Erik Østby 


